

M

**MBOUNJA HENRY**  
 Engineer “Project QA / QC Manager”.  
 Global Quality Manager at Kappa Belleme ICE



France



© CRÉDIT PHOTO

**Henry MBOUNJA** is studying chemical engineering. He started his career as QA / QC Supervisor at Hydrocarbures Analyses Controles in Douala (Cameroon) in 1997. For four years, he managed the “zero defect” policy for all plant components and supervised local inspectors. . In 2006, Henry joined the BP group in Angola. There, he leads a team of thirty people, always for a quality-oriented mission. After a few months’ assignment with Saipem, oil equipment suppliers, Henry moved to India to work for Alstom Power, a well-known producer of electricity.

The global quality manager specializing in oil and nuclear issues joined GE Energy in 2007 to supervise projects in Europe and Asia. He joined Air Liquide in 2010. The opportunity to put his suitcases in Europe, more precisely in Oberhausen (Germany) where he notably in charge of the construction of a factory with an air separator. For two years, he managed the prefabrication phase on horseback between Poland, Croatia and Germany. A great experience to rub the rigor and German reliability. 2011, he enjoys French dexterity in the Ponticelli Frères Group. 🍷

**2010** - He works for Air Liquide

**2007** - He joins GE Energy

**2006** - He works for BP

M

**MBOUNJA HENRY**  
 Ingénieur “ Project QA/QC Manager ”.  
 Responsable Qualité globale chez Kappa Belleme ICE



France



© CRÉDIT PHOTO

**Henry MBOUNJA** fait ses études en génie chimique. Il démarre sa carrière en tant que QA/QC Supervisor au sein d’Hydrocarbures Analyses Controles à Douala (Cameroun) en 1997. Pendant quatre ans, il assure la politique “zéro défaut” pour tous les composants d’usine et supervise les inspecteurs locaux. En 2006, Henry rejoint le groupe BP en Angola. Là, il dirige une équipe de trente personnes, toujours pour une mission orientée qualité. Après une mission de quelques mois au sein de Saipem, fournisseurs de matériel pétrolier, Henry s’installe en Inde pour y travailler pour Alstom Power, reconnu pour la production d’électricité.

Le responsable qualité global, spécialiste des dossiers pétroliers et nucléaires entre chez GE Energy en 2007 pour y superviser des projets en Europe comme en Asie. Il rejoint Air Liquide en 2010. L’occasion de poser ses valises en Europe, plus précisément à Oberhausen (Allemagne) où il a notamment en charge la construction d’une usine avec un séparateur d’air. Pendant deux ans, il gère la phase de préfabrication à cheval entre la Pologne, la Croatie et l’Allemagne. Une belle expérience pour se frotter à la rigueur et la fiabilité allemande. 2011, il goûte à la dextérité française au sein du Groupe Ponticelli Frères. 🍷

**2010** - Il travaille pour Air Liquide

**2007** - Il rejoint GE Energy

**2006** - Il travaille pour BP